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В статье поднимаются вопросы правового обеспечения договорной работы в войсках национальной гвар-
дии Российской Федерации на современном этапе развития данной военной организации. На основе исследо-
вания законодательства Российской Федерации, локальных документов Росгвардии, а также фактической 
информации автор приходит к выводу о необходимости дальнейшего совершенствования правового бази-
са указанного вида деятельности органов военного управления с опорой на современные научно-теоретиче-

ские разработки и с учетом реального положения дел в войсках национальной гвардии Российской Федерации.
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Th e article raises the issues of legal support of contractual work in the troops of the national guard of the 

Russian Federation at the present stage of development of this military organization. On the basis of research of 

the legislation of the Russian Federation, local documents of Regardie, and also the actual information, the author 

comes to a conclusion about need of further improvement of a legal basis of the specifi ed type of activity of bodies 

of military management with a support on modern scientifi c and theoretical developments and taking into account 

the real situation in troops of national guard of the Russian Federation.
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